
Náš fotbal 
Hezké vánoční svátky. 
Fotbalová sezóna se tradičně nachází ve 
své polovině a my máme tu možnost 
bilancovat. Tým TJ Sokol Dobrkovice se 
ovšem nedrží ve zlatém středu tabulky, 
tak jak je zvykem posledních sezón, ale je 
na předposledním místě, což je vzhledem 
k předsezónním ambicím trochu šok. Na 
jaro bychom mohli pomýšlet výše, jelikož 
za stávajícími body jsou spíše vyrovnané 
zápasy a těsné prohry.  Já osobně vidím 
příčinu v nestálosti základní sestavy 
zápas od zápasu, kdy každý zápas byl na 
hřišti de-facto nový tým. To málokdy 
přináší své ovoce a na výsledcích to jde 
vidět. Mnoho změn v kádru jsme 
nezaznamenali.  
Tímto musím poděkovat všem hráčům za 
to, že jejich sportovní chuť si zahrát 
fotbal, nezlomila žádná covidová vlna a 
de-facto zrušení celé jarní části 
předchozího ročníku. Mnoho týmů 
v našem okolí totiž řešilo situace 
s nedostatkem hráčů skrz toto přerušení, 
kdy si hráči našli jiné koníčky a na fotbal 
zanevřeli. To se naštěstí u nás nestalo, 
jelikož pro náš malý klub by to mohlo být 
likvidační. Dvě změny kádru ale nastaly. 
V přípravě se k nám připojil hráč 
ukrajinského občanství zvaný „Žeňa“, 
který nás nakonec výkony přesvědčil 
k tomu, že jsme vyřídili mezinárodní 
přestup.   

Bohužel po dvou zápasech přestoupil na Velký Ořechov, kde jsou postiženi 
nedostatkem hráčů a shánějí, koho můžou. Pak naši „bafuňáři“ z Jarošova (Tom Kůra 
a Dom Vaněk) domluvili přestup Marka Čaníka z Bílovic. Ten doplnil naše obranné 
řady. 
Co ale musím udělat, a to jsem v naší novodobé historii ještě neudělal, tak je naopak 
pokárat naše fanoušky fotbalu a občany Dobrkovic, kteří pravděpodobně covidovou 
situaci neustáli a dost zlenivěli, jelikož návštěvnost hodně poklesla a nejen mnoho 
stálic a podporovatelů překvapivě na zápasech chybí. Samozřejmě těm, kteří nás 
přišli podpořit a povzbudit patří z naší strany pochvala a poděkování. V jarní části 
budeme hrát více venku než doma, tak doufám, že si těch pár domácích zápasů 
nenecháte ujít.  

Inzerát: sháníme fanoušky, občany, kteří by nás podpořili v organizaci domácích 
zápasů na pozicích pořadatel, pomezní rozhodčí či v občerstvení. Není to nic 
náročného, ale bez Vaší podpory se to neobejde. Děláme to pro sebe a pro svou 
obec.  Kdo má zájem, prosím přijďte, bude legrace. 

 Petr Lukašík, předseda 

 

 
 

SDH v roce 2021 
Stále trvající pandemie i letos nepříznivě ovlivnila činnost našeho 
sboru.  Z důvodu různých zákazů a příkazů nebylo možno 
uspořádat tradiční společenské akce a situace také nedovolila 
pořádat postupové soutěže. Byly zrušeny všechny úrovně, od 
okrskových kol až po mistrovství republiky. Mírné zlepšení situace 
na přelomu května a června, když už však bylo na pořádání 
okrskových kol příliš pozdě, přispěla k rozhodnutí okresní rady 
represe tuto úroveň zrušit a začít od kola okresního, na které 
jednotlivé okrsky svá družstva nominovaly dle vlastního uvážení. 
Okresní kolo se pak konalo v červenci na hřišti ve Velkém 
Ořechově, a to pouze v disciplíně požární útok. Vítězem se stalo 
domácí družstvo nominované za náš okrsek. Naše družstvo se tak 
zúčastnilo jen námětového cvičení v pátek 30. července na 
Březůvkách.  

Současná nepříznivá situace nám neumožňuje naplánovat 
tradiční ples, a tak jsme všechnu svou pozornost 
nasměrovali k přípravě oslav 80. výročí založení našeho 
sboru. Na sobotu 16. července 2022 připravujeme kulturní 
program do areálu hřiště. Termín i prostor konání akce jsme 
vybrali s ohledem na skutečnost, že v letních měsících jsou 
lepší podmínky pro pořádání větších společenských akcí za 
stále trvající pandemie. Po celé odpoledne nám bude 
vyhrávat dechová hudba z Velkého Ořechova a večer 
připravujeme zábavu se skupinou Scarlet Rose. Ostatní 
body plánovaného bohatého programu jsou ve fázi příprav.  
 
Přejeme všem klidné svátky a těšíme se, že se příští rok 
ve zdraví už na některé akci potkáme. 

Mirka Juříková 

 


